

**BLIND SIDE** HEX™ STEEL SHOT TECHNOLOGY



**AMMUNITION  
LEAD-FREE**

**Blind Side**

Et si cette année, vous passiez maître dans l'art de la chasse au gibier d'eau. Et si vous vous dotiez de la munition la plus redoutable jamais imaginée...

Découvrez la BLIND SIDE, la munition la plus efficace développée et étudiée par les ingénieurs de Winchester pour optimiser chacun de vos tirs.

La Blind Side utilise la technologie révolutionnaire HEX® STEEL SHOT : des billes en acier de forme cubique, arrondies sur les coins. L'empilage est alors optimisé pour une plus grande densité pour une même charge et pour une gerbe plus dense et plus uniforme.

Mais le point le plus fondamental du concept réside dans la forme cubique de la bille qui, à l'impact, maximise le transfert d'énergie grâce à ses surfaces planes, créant ainsi des canaux traumatiques massifs et rendant chaque tir véritablement fatal pour le gibier. La Blind Side rendra chacun de vos tirs d'une efficacité redoutable !

La Blind Side est une munition sans plomb, qui vous accompagnera partout pour chasser.

Plus d'info :  
[www.winchesterint.com/blindside](http://www.winchesterint.com/blindside)

L'équipe Browning

**Blind Side**

Do you want to become an expert in water-fowl hunting this year ? And if you used the most deadly ammunition ever imagined... ?

Discover BLIND SIDE, the most efficient ammunition ever, a shell studied and developed by Winchester's engineers for optimising every single shot you take.

Blind Side uses revolutionary HEX® STEEL SHOT technology: Cube shaped steel shot, with rounded corners. Stacking is also optimized for greater density with the same load, to give you a denser, more even shot pattern.

But the most important point in the concept resides in the shot's six-sided shape, whose flat surfaces maximizes energy transfer on impact. As a result, they create massive trauma and wound channels and make every shot really lethal. Blind Side will make every single one of your shots really effective !

Blind Side is lead-free ammunition, which will be with you every time you go out hunting.

For more details :  
[www.winchesterint.com/blindside](http://www.winchesterint.com/blindside)

The Browning Team